

APOCRYPHA

JUDITH KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Judith

Buku Judith

{1:1} pada tahun kedua belas pemerintahan Nabuchodonosor, yang memerintah di Nineve, bandar besar; pada hari-hari Arphaxad, yang memerintah di atas Medes di Ecbatane, {1:2} dan dibina di dinding Ecbatane pusingan tentang batu-batu

hewn tiga cubits luas dan enam cubits lama, dan dibuat di ketinggian dinding cubits tujuh puluh, dan berkerjasama daripadanya

lima puluh cubits:

{1:3} dan Menara daripadanya atas pintu-pintu itu untuk ratus cubits tinggi, dan berkerjasama daripadanya di dalam Yayasan threescore cubits:

{1:4} dan dia membuat pintu darinya, walaupun pintu yang dinaikkan kepada ketinggian cubits tujuh puluh, dan berkerjasama

mereka adalah empat puluh cubits, untuk pergi ke hadapan dari Nya yang Maha Kuasa

Tentera, dan seting dalam pelbagai footmen Nya:

{1:5} walaupun di Raja hari orang-orang yang memerangi Nabuchodonosor

dengan Raja Arphaxad di dataran yang besar, yang biasa dalam sempadan Ragau.

{1:6} dan datanglah kepada-Nya semua mereka yang dwelt di dalam

Bukit negara, dan semua yang dwelt dengan Sungai Euphrates dan Tigris dan

Hydaspes, dan biasa Arioch Raja Elymeans,

dan bangsa-bangsa yang sangat banyak daripada anak-anak Chelod, dipasang

diri mereka untuk pertempuran.

{1:7} maka Nabuchodonosor Raja Asyur yang dihantar

kepada semua yang dwelt di Parsi, dan untuk semua yang dwelt westward,

dan untuk orang-orang yang dwelt di Cilicia, dan Damsyik, dan Libanus, dan Antilibanus, dan semua yang dwelt atas laut pantai,

{1:8} dan kepada orang-orang di antara bangsa-bangsa yang telah di

Carmel, dan Galaad, dan Galilee lebih tinggi dan besar

biasa Esdrelom,

{1:9} dan kepada semua yang telah Samaria dan di bandar-bandar

darinya, dan seterusnya Jordan kepada Jerusalem, dan Betane, dan

Chelus, dan Kades, dan Sungai Mesir dan Taphnes,

dan Ramesse, dan semua dalam tanah dari Gesem,

{1:10} sehingga kamu datang luar Tanis dan Memphis, dan untuk

seluruh penduduk Mesir, sehingga kamu datang ke sempadan Habsyah.

{1:11} tetapi seluruh penduduk tanah dibuat cahaya dalam ketetapan Nabuchodonosor Raja daripada Asyur,

kedua-duanya pergi mereka bersamanya ke dalam pertempuran; kerana mereka tidak

takut Nya: Ya, beliau adalah sebelum mereka sebagai seorang lelaki, dan mereka

dihantar Duta Nya daripada mereka tanpa kesan, dan dengan kehinaan.

{1:12} maka Nabuchodonosor adalah sangat marah dengan Semua ini negara, dan sware oleh takhta dan Syarikat, yang

Dia pasti akan sampai atas semua pantai tersebut Cilicia,

dan Damsyik, dan Syria, dan bahawa dia akan bunuhlah dengan yang

pedang seluruh penduduk tanah Moab, dan

kanak-kanak Ammon, dan semua Judea, dan semua yang berada di

Mesir, sehingga kamu datang ke sempadan dua laut.

{1:13} kemudian dia berarak dalam pelbagai pertempuran dengan kuasa beliau

terhadap Raja Arphaxad dalam tahun kejatuhannya, dan dia

menang dalam pertempuran beliau: untuk beliau menggulingkan semua kuasa

Arphaxad, dan semua berkuda beliau dan semua kereta kuda itu,

{1:14} dan menjadi Tuhan bandar itu, dan datang kepada

Ecbatane, dan mengambil Menara, dan rosak di jalan-jalan

daripadanya, dan bertukar keindahan daripadanya menjadi malu.

{1:15} beliau mengambil juga Arphaxad di pergunungan Ragau,

dan smote Nya melalui Nya Permainan Dart, dan menghancurkan dia

benar-benar hari itu.

{1:16} supaya dia kembali selepas itu ke Nineve, beliau keduanya dan

Semua syarikatnya Pertubuhan Bangsa-bangsa lain-lain yang sedang yang sangat besar

pelbagai lelaki perang, dan tiada dia mengambil mudah Nya, dan

banqueted, beliau dan tenteranya, dengan seratus dua puluh hari.

{2:1} dan di tahun kelapan belas, kedua-duanya dan kedua puluh

hari pertama bulan, Jadilah ceramah di Dewan

Nabuchodonosor Raja Asyur yang dia perlu, sebagaimana berkata, membalas dendam dirinya di bumi.

{2:2} sehingga beliau dipanggil Allah semua pegawai-pegawai, dan semua Nya

Mulia dan disampaikan dengan mereka rahsia beliau nasihat, dan

membuat kesimpulan menimpa seluruh bumi daripada dirinya sendiri

mulut.

{2:3} maka mereka ditakdirkan untuk memusnahkan semua daging, yang tidak

Patuhi ketetapan daripada mulutnya.

{2:4} dan apabila beliau telah berakhir nasihatnya,

Nabuchodonosor Raja Asyur yang dipanggil Holofernes
Kapten Ketua tenteranya, yang akan datang kepada-Nya, dan
berkata kepada-Nya.

{2:5} Thus Jesus Raja besar, Tuhan yang menguasai seluruh
bumi, mata memandang, engkau shalt pergi keluar dari sisi
saya, dan

mengambil dengan (wahai Muhammad) orang-orang
kepercayaan bahawa kekuatan mereka sendiri, daripada
footmen yang dua puluh dan ratus ribu; dan nombor
dari kuda-kuda dengan rider-rider mereka dua belas ribu.

{2:6} dan engkau shalt menentang semua negara Barat itu,
kerana mereka menderhaka ketetapan saya.

{2:7} dan engkau shalt mengisytiharkan kepada mereka
membuat persediaan untuk saya

bumi dan air: kerana saya akan pergi ke dalam kemurkaan saya
terhadap mereka

dan akan meliputi keseluruhan muka bumi dengan di kaki
periuk api tentera, dan aku akan memberi mereka untuk
merosakkan kepada mereka:

{2:8} supaya mereka terbunuh hendaklah mengisi Lembah dan
brooks mereka

dan Sungai boleh diisi dengan mereka mati, sehingga ia melimpah:

{2:9} dan saya akan membawa mereka amil kepada bahagian-bahagian paling

Semua bumi.

{2:10} engkau itu shalt pergi keluar. dan mengambil terlebih dahulu

bagi saya semua pantai mereka: dan jika mereka akan menghasilkan sendiri

kepada kamu, engkau shalt menempah mereka untuk saya hingga ke hari mereka

hukuman.

{2:11} tetapi mereka yang memberontak, Biar tidak mata Mu

barang ganti mereka; tetapi meletakkan mereka penyembelihan, dan merosakkan mereka

wheresoever engkau goest.

{2:12} untuk aku hidup, dan dengan kuasa syarikat saya,

sekalipun saya telah bercakap, yang akan saya lakukan dengan tangan saya.

{2:13} dan mengambil engkau mengendahkan bahawa engkau semasa tiada

Perintah-Perintah Tuhan Mu, tetapi mencapai mereka sepenuhnya,

seperti yang saya telah diperintahkan (wahai Muhammad), dan menanggukhan untuk tidak melakukannya.

Judith Page 568

{2:14} kemudian Holofernes pergi keluar dari kewujudan itu Tuhan, dan dipanggil atau luar Gabenor dan Ketua-Ketua, dan

Pegawai-pegawai tentera Assur;

{2:15} dan dia mustered orang-orang pilihan untuk pertempuran, sebagai

Tuhannya yang telah diperintahkan kepadanya, kepada satu ratus dua puluh

ribu dan 12,000 Pemanah Menunggang Kuda;

{2:16} dan dia adalah mereka, seperti tentera yang hebat ia diperintahkan untuk

perang.

{2:17} dan beliau mengambil unta dan keldai untuk mereka gerabak, yang

nombor yang besar; dan biri-biri dan lembu dan kambing tanpa nombor untuk peruntukan mereka:

{2:18} dan banyak daripada victual bagi setiap lelaki Tentera Darat,

dan sangat banyak emas dan Perak daripada king's house.

{2:19} kemudian dia pergi ke hadapan dan semua kuasanya untuk pergi sebelum

Raja Nabuchodonosor dalam pelayaran, dan untuk menampung semua ini

muka bumi westward dengan kereta kuda mereka, dan berkuda, dan footmen pilihan mereka.

{2:20} negara juga runcit nombor yang besar datang dengan mereka suka Belalang juta, dan suka Pasir bumi: untuk yang pelbagai ini tanpa nombor.

{2:21} dan mereka pergi keluar daripada Nineve tiga hari perjalanan

ke arah biasa daripada Bectileth, dan nada dari Bectileth berhampiran gunung yang terletak di sebelah kiri bahagian atas Cilicia.

{2:22} maka dia telah mengambil semua Angkatan tenteranya, footmen beliau, dan

berkuda dan kereta Kuda, dan pergi dari thence atas Bukit negara;

{2:23} dan dimusnahkan Phud dan Lud, dan rosak semua itu anak-anak Rasses, dan kanak-kanak Israel, yang ke arah Gurun di kawasan Selatan tanah yang

Chellians.

{2:24} kemudian dia pergi ke Sungai Euphrates, dan pergi Mesopotamia, dan memusnahkan semua bandar tinggi yang atas Sungai Arbonai, sehingga kamu datang ke laut.

{2:25} dan dia telah mengambil sempadan Cilicia, dan membunuh semua

bahawa dia menolak, dan datang ke sempadan Japheth, yang adalah ke arah selatan, over against Arabia.

{2:26} dia mengetahuinya juga semua anak-anak Madian, dan dibakar sehingga tabernacles mereka dan sheepcotes mereka rosak.

{2:27} kemudian dia pergi ke Dataran Damsyik di

masa gandum menuai dan dibakar sehingga semua bidang masing-masing, dan

musnah besaran dan Kumpulan, mereka juga dia rosak bandar-bandar mereka,

benar-benar sia-sia negara mereka dan smote semua muda mereka

lelaki dengan tepi pedang.

{2:28} oleh kerana itu rasa takut dan amat ditakuti dia jatuh atas semua

penduduk pantai Laut, yang berada dalam Sidon dan

Tyrus, dan mereka yang dwelt Sur dan Ocina, dan semua yang dwelt di Jemnaan Bahasa Melayu; dan mereka yang dwelt di Azotus dan

Ascalon takut dia sangat.

{3:1} maka mereka hantar Duta kepada-Nya untuk merawat daripada

keamanan, berkata,

Lihatlah {3:2}, kami hamba-hamba yang Nabuchodonosor yang Raja besar dusta sebelum engkau; Gunakan kami kerana akan menjadi baik dalam Mu penglihatan.

Lihatlah {3:3}, rumah kami, dan semua tempat kami dan semua kami

ladang gandum, dan besaran, dan Kumpulan serta semua lodges of

khemah-khemah kami dusta sebelum muka Mu; menggunakannya kerana ia pleaseth (wahai Muhammad).

{3:4} mata memandang, walaupun kami bandar-bandar dan penduduk yang daripadanya

akan hamba-hamba-Mu; datang dan berurusan dengan mereka kerana seemeth baik

kepada kamu.

{3:5} sehingga lelaki itu datang ke Holofernes, dan diisytiharkan kepada

Beliau selepas ini.

{3:6} maka datang beliau ke arah pantai Laut, dia kedua-dua dan tentera, dan set garrisons di bandar-bandar yang tinggi, dan telah mengambil

mereka memilih lelaki untuk bantuan.

{3:7} sehingga mereka dan semua negara pusingan tentang diterima

mereka dengan garlands, dengan tarian, dan dengan timbrels.

{3:8} lagi beliau melemparkan ke sempadan mereka, dan mengurangkan

groves mereka: kerana dia telah ditakdirkan untuk memusnahkan semua Tuhan-Tuhan dari

Tanah, bahawa semua negara harus menyembah Nabuchodonosor

sahaja, dan bahawa semua bahasa lidah dan puak-puak perlu menelefon kepadanya sebagai

Allah.

{3:9} juga dia datang over against Esdraelon berhampiran kepada

Judea, over against Selat besar Judea.

{3:10} dan beliau yang disampaikan antara Geba dan Scythopolis,

dan tiada dia menanti sepanjang bulan, yang dia mungkin mengumpul

bersama-sama semua gerabak tenteranya.

{4:1} kini anak-anak Israel, yang dwelt di Judea,

Semua yang mendengar Holofernes Kapten Ketua

Nabuchodonosor Raja Asyur yang telah dilakukan ke dalam

Pertubuhan Bangsa-bangsa, dan selepas cara Apakah beliau telah rosak semua mereka

kuil-kuil, dan membawa mereka kepada nought.

Oleh kerana itu {4:2} mereka berasa sangat takut kepadanya, dan

yang bermasalah untuk Jerusalem dan Kuil Tuhan

Tuhan mereka:

{4:3} bagi mereka yang baru pulang dari pembuangan,

dan semua orang Judea akhir-akhir ini telah berkumpul bersama-sama:

dan kapal-kapal, dan di altar dan rumah, telah dikuduskan selepas profanation.

Oleh kerana itu {4:4} mereka dihantar ke semua pantai Samaria,

dan kampung-kampung dan Bethoron, dan Belmen, dan Jericho,

dan untuk Choba, dan Esora, dan Lembah Salem:

{4:5} dan memiliki diri mereka terlebih dahulu daripada semua pihak

puncak gunung yang tinggi dan diperkukuhkan ke kampung-kampung yang

telah di dalamnya, dan dibaringkan victuals bagi penyediaan perang:

bagi bidang masing-masing sudah lewat telah diperolehi.

{4:6} juga Joacim Imam besar, pada mereka

hari di Baitulmuqaddis, menulis kepada mereka yang dwelt di Bethulia, dan

Betomestham, iaitu over against Esdraelon ke arah yang

Buka negara, berhampiran Dothaim,

{4:7} caj untuk memastikan lorong-lorong Bukit

Negara: oleh mereka tiada ialah pintu masuk ke Judea, dan ia mudah untuk menghalang mereka yang akan datang, kerana dalam

laluannya adalah lurus, dua lelaki yang paling.

{4:8} dan anak-anak Israel pula sebagai Joacim tinggi

Imam telah perintahkan kepada mereka, dengan orang dahulu kala daripada semua pihak

Page 569 Judith

orang-orang Israel, yang dwelt di Jerusalem.

{4:9} maka setiap manusia Israel menangis kepada Tuhan dengan hebat

fervency, dan dengan vehemency besar pula mereka merendahkan diri mereka

jiwa:

{4:10} kedua-dua mereka, dan isteri-isteri mereka dan anak-anak mereka, dan

lembu mereka, dan setiap asing dan hireling, dan mereka

hamba-hamba yang dibeli dengan Wang, meletakkan sackcloth atas zuriat mereka.

{4:11} maka setiap lelaki dan perempuan serta perbezaan sedikit

Kanak-Kanak, dan atas penduduk Baitulmuqaddis, jatuh sebelum ini

Kuil, dan pelakon-pelakon Abu atas kepala mereka, dan penyebaran keluar mereka

sackcloth sebelum wajah Tuhan: juga mereka meletakkan sackcloth tentang mazbah,

{4:12} dan menangis kepada Tuhan Israel dengan kebenaran seorang

bersungguh-sungguh, dia tidak akan memberikan anak-anak mereka bagi seorang mangsa,

dan isteri-isteri mereka yang merosakkan dan bandar-Bandar Warisan mereka

kepada kemusnahan, dan tempat berehat untuk profanation dan

penghinaan, dan Pertubuhan Bangsa-bangsa untuk bergembira pada.

{4:13} maka Allah mendengar doa mereka, dan melihat ke atas mereka

kesusahan yang menimpa: untuk orang-orang berpuasa hari banyak dalam semua Judea dan

Jerusalem sebelum tempat berehat di Tuhan Maha Kuasa.

{4:14} dan Joacim Imam besar, dan semua Imam yang

berdiri di hadapan Tuhan, dan mereka yang ministered kepada yang

Tuhan, telah mereka zuriat yang girt dengan sackcloth, dan menawarkan kepada

harian burnt persembahan dengan bersumpah dan hadiah percuma ini

orang-orang,

{4:15} dan mengadakan Abu mitres mereka, dan menangis kepada yang

Tuhan dengan semua kuasa mereka, bahawa beliau akan kelihatan apabila semua pihak

rumah Israel telah melapangkan masa.

{5:1} maka adalah ia diisytiharkan kepada Holofernes, Ketua

Kapten tentera Assur, bahawa anak-anak Israel telah

disediakan untuk berperang, dan telah menutup lorong-lorong Bukit

negara, dan telah diperkukuhkan semua puncak bukit tinggi dan

telah dibentangkan halanganhalangan di negara-negara campaign:

{5:2} wherewith beliau sangat marah, dan semua yang

Putera Moab, dan Kapten Ammon, dan semua yang

Gabenor di pantai Laut,

{5:3} dan beliau berkata kepada mereka, beritahu saya sekarang, ye anak-anak daripada

Chanaan, yang merupakan orang-orang ini, yang dwelleth di Bukit

negara, dan Apakah bandar yang habitatnya, dan apa

adalah pelbagai dan tentera mereka, yang mana kuasa mereka

dan kekuatan, dan Raja apa sudah ditetapkan ke atas mereka, atau Kapten

Tentera mereka;

{5:4} dan mengapa mereka telah nekad untuk tidak datang dan berjumpa saya, lebih daripada seluruh penduduk Barat.

{5:5} kemudian berkata Achior, Kapten semua anak-anak

Ammon, biarkan Tuhanku kini mendengar perkataan dari mulut hamba Mu, dan aku akan menyatakan kepada kamu kebenaran mengenai

orang-orang ini, yang dwelleth berhampiran (wahai Muhammad), dan inhabiteth Bukit

Negara: dan tiada hendaklah tidak berbohong datang daripada mulut

hamba Mu.

{5:6} orang-orang ini adalah keturunan daripada Chaldeans tersebut:

{5:7} dan mereka sojourned kuat di Mesopotamia,

kerana mereka tidak akan mengikuti Tuhan-Tuhan bapa mereka,

yang berada dalam tanah Chaldea.

{5:8} kerana mereka meninggalkan cara nenek moyang mereka, dan

menyembah Tuhan syurga, Tuhan yang mereka tahu:

Jadi mereka mengusir mereka dari muka Tuhan-Tuhan mereka, dan mereka

melarikan diri ke Mesopotamia, dan sojourned ada banyak hari.

{5:9} maka Allah mereka diperintahkan mereka dikeluarkan dari dalam

tempat di mana mereka sojourned, dan untuk pergi ke tanah

Chanaan: di mana mereka dwelt, dan telah terus meningkat dengan emas

dan Perak, dan dengan lembu sangat.

{5:10} tetapi Bilakah kebuluran meliputi semua tanah

Chanaan, mereka pergi ke Mesir, dan sojourned sana,

Walaupun mereka telah disuburkan, dan menjadi tiada yang hebat

pelbagai, jadi bahawa seseorang tidak boleh nombor negara mereka.

{5:11} oleh kerana itu Raja Mesir yang bangkit melawan mereka,

dan diuruskan subtilly dengan mereka dan membawa mereka rendah dengan

labouring dalam batu-bata, dan menjadikan mereka hamba.

{5:12} maka mereka menangis kepada Tuhan mereka, dan dia smote semua

Tanah Mesir dengan wabak yang dapat diubati: jadi orang-orang Mesir

lakonan mereka daripada pandangan mereka.

{5:13} Tuhan dan dikeringkan Laut Merah sebelum mereka,

{5:14} dan membawa mereka kepada Sina gunung, dan Cades - Barne, dan melemparkan keluar apa yang dwelt di tengah belantara.

{5:15} sehingga mereka dwelt di tanah Amorites itu, dan mereka

dimusnahkan oleh kekuatan mereka semua mereka Esebon, dan lulus

ke atas Jordan mereka memiliki semua negara Bukit.

{5:16} dan mereka campakkan sebagainya sebelum mereka Chanaanite,

Pherezite itu, Jebusite, dan Sychemite itu, dan semua yang Gergesites, dan mereka dwelt di negara itu banyak hari.

{5:17} dan mereka berdosa tidak sebelum Tuhan mereka, mereka

meraih, kerana Tuhan yang hateth zalim dengan mereka.

{5:18} tetapi Bilakah mereka berlepas daripada cara yang dia

dilantik mereka, mereka telah musnah dalam peperangan banyak sangat

sakit, dan telah diketuai amil ke dalam tanah yang tidak mereka ini,

dan Kuil Tuhan mereka telah dibuang ke tanah, dan

Bandar-bandar mereka telah diambil oleh musuh-musuh.

{5:19} tetapi kini mereka kembali kepada Tuhan mereka, dan

datang dari tempat-tempat di mana mereka yang berselerak, dan

telah memiliki Baitulmuqaddis, di mana mereka sanctuary, dan duduk di negara Bukit itu; untuk itu sepi.

{5:20} kini oleh kerana itu, saya Tuhan dan Gabenor, jika ada

sebarang kesilapan terhadap orang-orang ini, dan mereka berbalik kepada Tuhan mereka,

Marilah kita berpendapat bahawa ini akan menjadi masalah mereka, dan marilah kita pergi

dan kita hendaklah mengatasinya.

{5:21} tetapi jika ada zalim tidak dalam negara mereka, biarkan saya

Tuhan sekarang Pas, kalau-kalau Tuhan mereka mempertahankan mereka, dan Tuhan mereka

bagi mereka, dan kita menjadi penghinaan sebelum semua dunia.

{5:22} dan apabila Achior telah selesai kata-kata ini, Semua orang-orang yang tetap bulat tentang khemah yang murmured, dan

Ketua orang-orang yang Holofernes, dan apa yang dwelt oleh tepi pantai,

dan di Moab, diucapkan beliau harus membunuhnya.

{5:23}, mengatakan bahawa mereka, kami tidak akan takut muka

anak-anak Israel; lo, ia adalah orang-orang yang telah tiada kekuatan atau kuasa untuk pertempuran kuat

Judith Page 570

{5:24} kini oleh kerana itu, Tuhan Holofernes, kita akan pergi dan mereka akan menjadi mangsa untuk dilahap semua tentera Mu.

{6:1} dan Bilakah tumult lelaki yang terletak kira-kira yang

Majlis telah berhenti, Holofernes Kapten Ketua di dalam

Tentera Assur berkata kepada Achior dan semua Moabites sebelum

Semua syarikat-syarikat negara-negara lain,

{6:2} dan yang seni engkau, Achior, dan hirelings daripada

Ephraim, yang engkau engkau menubuatkan terhadap kami untuk hari, dan

engkau berkata, bahawa kita tidak harus membuat perang dengan orang-orang

Israel, kerana mereka Allah akan membela mereka? dan Siapakah Tuhan

tapi Nabuchodonosor?

{6:3} dia akan menghantar kuasanya, dan akan memusnahkan mereka dari

muka bumi, dan Allah mereka tidak akan membebaskan mereka:

tapi kita hamba-Nya akan memusnahkan mereka sebagai seorang lelaki; bagi mereka

tidak mampu untuk mempertahankan kuasa kuda kami.

{6:4} kerana dengannya kita akan mengambil langkah mereka di bawah kaki, dan

pergunungan mereka hendaklah drunken dengan darah mereka, dan mereka

medan ini boleh diisi dengan badannya yang mati, dan mereka

jejak langkah tidak akan dapat berdiri di hadapan kita, untuk mereka hendaklah

benar-benar binasa, Yesus Nabuchodonosor Raja, Tuhan yang

bumi: untuk dia berkata, tiada satu pun kata-kata saya akan menjadi sia-sia.

{6:5} dan engkau, Achior, untuk hireling Ammon, yang

engkau bercakap perkataan ini dalam hari Mu zalim, shalt melihat muka saya tiada lagi dari hari ini, sehingga saya mengambil dendam

di negara ini yang datang daripada Mesir.

{6:6} dan kemudian hendaklah pedang tentera lombong, dan banyak daripada mereka yang berkhidmat saya, melalui sisi engkau, dan

engkau shalt jatuh antara mereka terbunuh, apabila saya kembali.

{6:7} sekarang oleh itu hamba-Ku akan membawa engkau kembali

ke negara Bukit ini, dan hendaklah engkau di salah satu daripada bandar-bandar

Petikan:

{6:8} dan engkau shalt tidak binasa, sehingga engkau dimusnahkan

dengan mereka.

{6:9} dan jika engkau memujuk dirimu dalam fikiran Mu bahawa mereka

hendaklah diambil, membiarkan mukanya tidak engkau jatuh: saya telah bercakap itu,

dan tiada seorang pun daripada kata-kata saya akan sia-sia.

{6:10} Holofernes kemudian diperintahkan hamba-Nya yang

menunggu di khemahnya, untuk mengambil Achior, dan membawa dia ke Bethulia,

dan menghantar beliau ke tangan anak-anak Israel.

{6:11} supaya hamba-Nya membawanya dan membawanya keluar daripada

Kem tersebut menjadi kosong, dan mereka pergi tengah-tengah di

biasa ke Bukit negara, dan datang kepada air pancut tersebut yang

Terletak di bawah Bethulia.

{6:12} dan apabila orang-orang bandar melihat mereka, mereka mengambil

sehingga senjata mereka, dan pergi keluar dari bandar ke atas dalam

Bukit: dan setiap lelaki yang menggunakan anduh disimpan mereka datang di sini

sehingga oleh pemutus batu terhadap mereka.

{6:13} Walau bagaimanapun setelah mendapat privily di bawah Bukit,

mereka terikat Achior, dan campakkan dia ke bawah, dan meninggalkannya di dalam

kaki bukit, dan kembali kepada Tuhan mereka.

{6:14} tetapi ia merupakan the keturunan dari mereka, dan

datang kepada-Nya, dan loosed kepadanya, dan membawanya ke

Bethulia, dan dikemukakan beliau kepada Gabenor bandar:

{6:15} yang terletak di hari-hari Ozias anak Micha,

puak Simeon dan Chabris anak Gothoniel,

dan Charmis anak kepada Melchiel.

{6:16} dan mereka dipanggil bersama-sama orang-dahulu kala dari dalam

bandar, dan semua belia mereka berlari bersama-sama, dan wanita mereka, untuk

Dewan, dan mereka menetapkan Achior tengah-tengah semua mereka

orang-orang. Maka Ozias bertanya kepadanya dari apa yang telah dilakukan.

{6:17} dan beliau menjawab dan diisytiharkan kepada mereka yang

perkataan-perkataan Majlis Holofernes dan semua perkataan yang

Beliau berucap dalam Putera-Putera Assur, dan

apa yang Holofernes berucap dengan bangganya terhadap yang House of Israel.

{6:18} maka rakyat jatuh ke bawah dan menyembah Allah,

dan menangis kepada Tuhan. berkata,

{6:19} Wahai Tuhan syurga, tiba-tiba mereka bangga, dan kasihan

harta pusaka rendah negara kami, dan melihat atas muka orang-orang

yang akan dikuduskan kepada kamu hari ini.

{6:20} maka mereka comforted Achior, dan memuji Allah sangat.

{6:21} Ozias dan membawanya keluar dari Dewan kepada beliau

rumah, dan membuat suatu pesta untuk orang tua-tua; dan mereka menyeru kepada

Tuhan Israel yang malam untuk bantuan.

{7:1} keesokan harinya Holofernes menitahkan semua tenteranya,

dan semua umat-Nya yang telah datang untuk mengambil bahagian beliau, yang

mereka patut mengalih keluar kem mereka terhadap Bethulia, untuk mengambil

aforehand penaikan negara Bukit dan menjadikan perang terhadap anak-anak Israel.

{7:2} maka orang kuat mereka dialih keluar kem-kem mereka yang

hari, dan tentera lelaki perang adalah satu ratus dan tujuh puluh ribu footmen, dan dua belas ribu berkuda, di sebelah Bagasi, dan orang-orang lain yang telah dibuat antara

mereka, sebilangan yang amat besar.

{7:3} dan mereka berkhemah di Lembah berhampiran kepada Bethulia,

dengan pancutan air, dan ia merebak sendiri di keluasan lebih Dothaim sehingga Belmaim dan dari Bethulia kepada Cynamon, iaitu over against Esdraelon.

{7:4} kini anak-anak Israel, apabila mereka melihat ke

banyak daripada mereka, telah sangat bermasalah, dan berkata setiap satu

kepada jirannya, kini akan orang-orang menjilat sehingga wajah yang

bumi; bagi kawasan pergunungan tinggi, mahupun Lembah, mahupun

Bukit-bukau, boleh menanggung berat badan mereka.

{7:5} maka setiap manusia mengambil senjata perang, dan

apabila mereka telah kindled kebakaran atas Menara mereka, mereka

malam yang kekal dan apa yang diperhatikan.

{7:6} tetapi pada hari kedua Holofernes dihadapkan semua berkuda beliau di sisi anak-anak Israel yang

Terletak di Bethulia,

{7:7} dan melihat petikan itu sehingga bandar, dan datang ke air pancut air mereka, dan telah mengambil mereka, dan menetapkan

garrisons lelaki perang ke atas mereka, dan dia dikeluarkan terhadap rakyatnya.

{7:8} maka datang kepada-Nya semua Ketua kanak-kanak daripada

Esau, dan semua Gabenor rakyat Moab, dan

Kapten laut pantai, dan berkata,

{7:9} biarlah Tuhan kita kini mendengar perkataan, bahawa tidak ada satu

Page 571 Judith

menggulingkan tentera Mu.

{7:10} ini orang-orang Bani Israil tidak mempercayai

Lembing mereka, tetapi ketinggian pergunungan Riza

mereka mereka kekal, kerana ia tidak mudah untuk datang ke puncak

pergunungan mereka.

{7:11} kini oleh kerana itu, Tuhanku, memerangi tidak mereka dalam

pertempuran antara, dan tidak tidak begitu banyak sebagai seorang lelaki daripada Mu

orang-orang yang binasa.

{7:12} Remain kem Mu, dan pastikan semua orang-orang yang thine

Tentera, dan membiarkan hamba-hamba Mu yang masuk ke dalam tangan mereka air pancut

air, yang issueth ke kaki gunung tersebut:

{7:13} untuk seluruh penduduk Bethulia mempunyai air mereka

thence; Jadi hendaklah dahaga yang membunuh mereka, dan mereka akan memberikan mereka

bandar, dan kami dan kakitangan kami akan pergi ke puncak yang

gunung yang berdekatan, dan akan berkhemah kepada mereka untuk menonton

itu tiada keluar dari bandar.

{7:14} sehingga mereka dan isteri-isteri mereka dan anak-anak mereka hendaklah

dimakan dengan api, dan sebelum datang pedang melawan

mereka, mereka akan digulingkan di jalan-jalan di mana mereka

Dwell.

{7:15} maka shall engkau menyebabkan mereka ganjaran yang jahat;

disebabkan mereka menderhaka dan bertemu bukan orang Mu peaceably.

{7:16} dan kata-kata gembira Holofernes dan semua Nya hamba-hamba, dan dia dilantik untuk melakukan seperti yang mereka telah bercakap.

{7:17} jadi kem anak-anak Ammon berlepas, dan dengan mereka lima ribu daripada Asyur itu, dan mereka disampaikan di Lembah, dan mengambil air, dan air pancut dalam perairan anak-anak Israel.

{7:18} maka anak-anak Esau yang naik dengan yang anak-anak Ammon, dan berkelah di Bukit negara ke atas terhadap Dothaim: dan mereka menghantar sebahagian daripada mereka ke arah yang

Selatan, dan ke arah timur over against Ekrebel, yang merupakan

berhampiran kepada Chusi, itulah atas brook Mochmur; dan seluruh tentera daripada Asyur yang berkhemah di dataran, dan

meliputi muka bumi keseluruhan; dan khemah-khemah mereka dan

gerabak yang telah disampaikan kepada sebilangan besar sangat-sangat hebat.

{7:19} maka anak-anak Israel menangis kepada Tuhan

Tuhan mereka, kerana hati mereka gagal, bagi semua musuh-musuh mereka

telah mengetahuinya mereka bulat kira-kira, dan Jadilah tidak ada cara untuk

melarikan diri keluar dari kalangan mereka.

{7:20} dengan demikian semua syarikat Assur kekal kira-kira

mereka, kedua-duanya footmen mereka, kereta Kuda, dan berkuda, empat dan

tiga puluh hari, supaya semua vesel-vesel mereka air gagal semua itu

inhabitants Bethulia.

{7:21} dan cisterns yang telah dikosongkan, dan mereka tidak

air untuk minum mengisi mereka untuk satu hari; kerana mereka memberi mereka

minum dengan ukuran.

{7:22} oleh kerana itu anak-anak muda itu keluar dari hati,

dan wanita dan anak-anak muda mereka pengsan untuk dahaga, dan jatuh

turun di jalan-jalan di bandar, dan bahagian-bahagian di dalam

Bill Gates, dan Jadilah tidak lagi kekuatan apa-apa di dalamnya.

{7:23} maka semua orang berkumpul untuk Ozias, dan ke dalam Ketua bandar, kedua-dua lelaki muda, dan wanita, dan kanak-kanak,

menangis dengan suara yang lantang dan berkata sebelum semua warga tua,

{7:24} Tuhan menjadi hakim antara kami dan anda: untuk kamu mempunyai

selesai kami besar kecederaan, bahawa kamu tidak memerlukan ketenangan

anak-anak Assur.

{7:25} kerana sekarang kita harus tidak ada Penolong: tetapi Allah telah dijual kepada kami

ke tangan mereka, yang kita perlu dibuang ke sebelum mereka dahaga dengan kemusnahan yang besar.

{7:26} sekarang oleh itu memanggil mereka kepadamu, dan menyampaikan kepada

seluruh bandar bagi yang merosakkan kaum Holofernes, dan untuk semua

tenteranya.

{7:27} kerana ia adalah lebih baik jika kita dibuat merosakkan kepada mereka,

daripada untuk mati untuk dahaga: kerana kita akan menjadi hamba-Nya yang kami

jiwa yang boleh hidup, dan tidak melihat kematian bayi kami sebelum

mata kita, mahupun isteri-isteri kami dan anak-anak kita untuk mati.

{7:28} kami mengambil untuk menyaksikan terhadap anda syurga dan

bumi, dan Tuhan kami dan Tuhan bapa kita, yang punisheth kami menurut dosa-dosa kami dan dosa-dosa bapa kita, bahawa dia

Adakah tidak according kerana kita telah berkata hari ini.

{7:29} maka jadilah hebat menangis dengan kebenaran seorang tengah-tengah Dewan Undangan; dan mereka menangis kepada Tuhan

dengan dengan suara yang lantang.

{7:30} kemudian berkata Ozias kepada mereka, saudara-saudara, tak baik

keberanian, marilah kita lagi bertahan lima hari, di ruang yang di

Tuhan Allah kita boleh bertukar rahmat-Nya terhadap kita; kerana beliau tidak akan

meninggalkan kita benar-benar.

{7:31} dan jika Pas hari ini, dan tiada datang tidak membantu kepada kami, saya akan lakukan mengikut perkataan anda.

{7:32} dan beliau tersebar kepada rakyat, setiap satu untuk mereka

sendiri pertuduhan; dan mereka pergi kepada dinding dan Menara

Bandar mereka, dan dihantar wanita dan kanak-kanak kepada mereka

rumah: dan mereka sangat rendah dibawa di bandar.

{8:1} kini pada masa itu dengan Judith mendengar daripadanya, iaitu

anak kepada Merari, anak lembu, anak kepada Yusuf, yang

anak Ozel, anak Elcia, anak kepada Ananias, anak

Gedeon, anak Raphaim, anak kepada Acitho, anak kepada

Eliu, anak kepada Eliab, anak Nathanael, anak kepada

Samael, anak kepada Salasadal, anak kepada Israel.

{8:2} dan Manasses adalah suaminya, puak dia dan

kaum kerabat, yang meninggal dunia pada musim menuai barli.

{8:3} kerana beliau adalah menyelia mereka yang terikat sheaves

dalam medan, haba datang atas kepalanya, dan dia jatuh atas

katil, dan meninggal dunia di bandar Bethulia: dan mereka mengebumikannya

dengan ayah beliau di medan antara Dothaim dan Balamo.

{8:4} jadi Judith adalah menjadi balu di rumahnya tiga tahun dan

empat bulan.

{8:5} dan beliau menjadikan beliau khemah atas bahagian atas rumahnya,

dan meletakkan di atas sackcloth atas zuriat beliau dan ware balu beliau

Pakaian.

{8:6} dan dia berpuasa sepanjang hari-hari widowhood beliau, simpan

petang sebelum di sabbaths, dan sabbaths itu, dan petang sebelum ini

bulan baru, dan bulan baru dan kenduri itu dan

bersungguh-sungguh hari Dewan Israel.

{8:7} dia turut mukanya yang baik, dan sangat

cantik tiba-tiba: dan suaminya Manasses telah meninggalkannya

emas, dan Perak, dan menservants dan maidservants, dan

Judith Page 572

lembu dan tanah; dan dia kekal kepada mereka.

{8:8} dan Jadilah tiada seorang pun yang telah memberikan perkataan yang sakit; AR dia

takut Tuhan sangat.

{8:9} kini apabila dia mendengar kata-kata jahat dari orang-orang

terhadap Gabenor, yang mereka pengsan kerana kekurangan air; bagi

Judith telah mendengar kata-kata yang Ozias telah bercakap kepada

mereka, dan bahawa dia telah mengangkat sumpah untuk menyampaikan bandar kepada yang

Asyur selepas lima hari;

{8:10} kemudian dia menghantar waitingwoman beliau, yang telah di

Kerajaan semua benda yang dia mempunyai, untuk memanggil Ozias dan

Chabris dan Charmis, orang dahulu kala bandar.

{8:11} dan mereka datang kepada dia, dan dia berkata kepada mereka,

Mendengar saya sekarang, O ye Gabenor penduduk daripada

Bethulia: bagi kata-kata anda bahawa kamu telah bercakap sebelum ini

orang hari ini tidak betul, sumpah ini menyentuh mana ye
dibuat dan diumumkan antara Tuhan dan anda, dan
mempunyai

berjanji untuk menyerahkan bandar kepada musuh-musuh
kami, kecuali dalam

hari ini Tuhan menghidupkan untuk membantu anda.

{8:12} dan sekarang siapa ye yang telah terdorong Tuhan ini

hari, dan Perhentian dan bukannya Tuhan kalangan anak – anak
lelaki?

{8:13} dan cuba Tuhan Maha Kuasa, tetapi kamu hendaklah
tidak

tahu apa-apa benda.

{8:14} untuk kamu tidak dapat mencari kedalaman hati lelaki,

sama ada kamu boleh melihat perkara-perkara yang dia
thinketh: maka bagaimana

boleh kamu mencari Tuhan, yang telah membuat semua
perkara ini, dan

tahu fikiran-Nya, atau memahami maksud beliau? Sebenarnya,
saya

saudara-saudara, mencetuskan bukan Tuhan Allah kita untuk
marah.

{8:15} jika beliau tidak akan membantu kita dalam masa lima
hari ini, beliau

telah kuasa untuk membela kami apabila beliau akan, walaupun setiap hari, atau

memusnahkan kita sebelum musuh-musuh kami.

{8:16} tidak mengikat jaksa penuntut umum Tuhan Allah kita: untuk

Allah bukanlah sebagai lelaki, bahawa dia boleh digugat; tidak adalah dia

sebagai anak lelaki, dia harus akan berkeadaan ragu-ragu.

{8:17} oleh itu Marilah kita menunggu Keselamatan dia, dan memanggil

kepadanya untuk membantu kita, dan dia akan mendengar suara kami, jika ia Sila

Dia yang.

{8:18} bagi timbul tidak ada pada zaman kami, tidak ada

sekarang mana-mana pada hari ini, bukan puak, mahupun Keluarga, mahupun orang-orang,

Nor bandar dikalangan kami, yang menyembah dewa-dewa yang dibuat dengan tangan, sebagai

telah menjadi aforetime.

{8:19} untuk yang menyebabkan bapa kita telah diberikan kepada pihak

pedang, dan merosakkan, dan kejatuhan besar sebelum kami musuh-musuh.

{8:20} tetapi kita tahu tidak ada Tuhan lain, oleh itu kita percaya

bahawa dia akan tidak dispise kita, atau mana-mana negara kita.

{8:21} kerana jika kami boleh diambil begitu, Judea semua hendaklah dianggap sampah, dan

Santuari kami akan Manjakan diri; dan dia akan memerlukan di profanation daripadanya pada mulut kita.

{8:22} dan penyembelihan saudara-saudara kami, dan kurungan negara, dan ketandusan dari kami

Warisan, dia akan bertukar atas kepala kita antara bangsa-bangsa lain,

wheresoever kita hendaklah berada dalam perhambaan; dan kita hendaklah seorang

kesalahan dan penghinaan kepada semua mereka yang memiliki kita.

{8:23} untuk kami kepada Tuhan tidak akan diarah untuk kebaikan:

tetapi Tuhan Allah kita hendaklah mengubahnya untuk menghina.

{8:24} kini oleh kerana itu, Wahai saudara-saudara, marilah kita shew contoh

kepada saudara-saudara kami, kerana hati mereka bergantung pada kita, dan

Tempat berehat, dan rumah, dan di altar, berehat atas kita.

{8:25} lebih-lebih lagi Marilah kita bersyukur kepada Tuhan Allah kita,

yang trieth kita, sambil dia pula Datuk nenek kami.

{8:26} ingat perkara-perkara yang dia lakukan kepada Nabi Ibrahim A.s., dan

Bagaimana beliau cuba Ishak, dan apa yang berlaku kepada Jacob di

Mesopotamia Syria, apabila beliau memelihara kambing biri-biri Laban bersama beliau

Ibu saudara.

{8:27} kerana dia telah tidak dibicarakan kami di neraka, seperti yang beliau lakukan mereka,

untuk mengambil peperiksaan daripada hati mereka, sama ada telah beliau mengambil

balas dendam pada kita: tetapi Tuhan azab mereka yang datang berhampiran kepada-Nya, kepada amaran mereka.

{8:28} kemudian berkata Ozias kepadanya, apa yang engkau engkau bercakap

engkau engkau berbicara dengan hati yang baik, dan tidak ada sesiapa pun yang

boleh gainsay kata-kata Mu.

{8:29} untuk ini bukanlah hari pertama yang mana kebijaksanaan Mu adalah

dimanifestasikan; tetapi dari awal hari Mu semua yang orang telah diketahui memahami Mu, kerana ini pelupusan hati Mu yang baik.

{8:30} tetapi orang-orang yang sangat dahaga, dan memaksa kita

lakukan kepada mereka apa yang telah kita bercakap, dan membawa sumpah

atas diri kita, yang kita tidak akan terputus.

{8:31} itu kini berdoa engkau bagi kami, kerana Engkaulah yang wanita yang Suci, dan Tuhan akan menghantar kami hujan untuk mengisi kami

cisterns, dan kita akan pengsan tidak ada lagi.

{8:32} kemudian berkata dengan Judith kepada mereka, mendengar saya dan saya akan melakukan

satu perkara, yang Mahukah pergi sepanjang semua generasi ke dalam

kanak-kanak negara kita.

{8:33} kamu hendaklah berdiri malam ini di pintu masuk, dan saya akan pergi

Keluar dengan waitingwoman saya: dan pada hari itu kamu telah berjanji untuk menyerahkan bandar kepada musuh-musuh kami Tuhan

akan melawat Israel oleh tangan lombong.

{8:34} tetapi tanya tidak ye Akta lombong: kerana saya tidak akan

mengisytiharkan ia kepadamu, sehingga selesai perkara-perkara yang saya lakukan.

{8:35} kemudian berkata Ozias dan Putera-putera kepada dia, pergi ke

keamanan, dan Tuhan akan sebelum engkau, untuk membalas dendam

pada musuh-musuh kami.

{8:36} sehingga mereka pulang dari khemah dan pergi ke mereka

wad-wad.

{9:1} Judith keluhan mukanya, dan meletakkan Abu atas dia kepala, dan terbongkar di sackcloth di wherewith dia

berpakaian; dan kira-kira masa yang Kemenyan petang itu ditawarkan di Jerusalem di Dewan Judith Tuhan

menangis dengan suara yang lantang, dan berkata,

{9:2} Wahai Tuhan Allah bapa saya Simeon, kepada siapa engkau

gavest pedang yang dapat membalas dendam kepada orang asing, yang

longgar Acob daripada seorang pembantu rumah untuk defile dia, dan dapati

peha beliau malu dan tercemar kesuciannya kepadanya

penghinaan; untuk engkau saidst, ia tidak akan begitu; dan lagi mereka lakukan

Jadi:

Page 573 Judith

{9:3} karena engkau gavest Raja-Raja mereka dibunuh, supaya bahawa mereka menginaikan katil mereka dalam darah, tertipu, dan

smotest hamba dengan tuan mereka, dan Dewan Pertuanan atas

takhta mereka;

{9:4} dan engkau diberikan isteri-isteri mereka dengan mangsa, dan mereka

anak perempuan yang menjadi amil, dan semua harta mereka untuk dibahagikan

antara Mu dear kanak-kanak; yang telah dialih keluar dengan semangat Mu,

dan membenci pencemaran darah mereka, dan diminta (wahai Muhammad) untuk bantuan: Ya Allah, Wahai Tuhan saya, mendengar saya juga menjadi batu.

{9:5} untuk engkau engkau tempawan bukan sahaja perkara tersebut, tetapi

juga perkara yang jatuh sebelum, dan yang meletus

selepas; engkau engkau fikir atas perkara-perkara yang sekarang, dan

yang akan datang.

{9:6} Ya, perkara-perkara yang engkau menyekatmu daripada menentukan telah bersedia pada

tangan, dan berkata, Lo, kami berada di sini: cara-cara Mu adalah

disediakan, dan penghakiman Mu foreknowledge Mu.

{9:7} untuk, tiba-tiba, Asyur dalam didarab dalam mereka

kuasa; merekalah yang mulia dengan kuda dan manusia; mereka takbur

kekuatan mereka footmen; mereka percaya perisai dan tombak,

dan panah, dan anduh; dan tidak tahu bahawa Engkaulah Tuhan yang

breakest peperangan: Tuhan adalah nama-Mu.

{9:8} membuang turun kekuatan mereka dalam kuasa Mu, dan membawa

bawah kuasa mereka dalam kemurkaan Mu: kerana mereka telah purposed untuk

defile Mu sanctuary, dan mencemarkan khemah itu di mana engkau

resteth gemilang nama dan campakkan ke bawah dengan pedang tanduk

daripada mazbah Mu.

{9:9} kebanggaan mereka tiba-tiba, dan menghantar murka Mu atas mereka

Ketua: memberi kepada saya tangan, yang menjadi balu kuasa am

bahawa saya telah difahami.

{9:10} smite oleh sumpahmu bibir saya hamba dengan yang Putera dan Putera dengan hamba itu: memecahkan mereka stateliness dengan tangan seorang wanita.

{9:11} untuk kuasa Mu standeth tidak terdapat dalam pelbagai mahupun Mu

mungkin lelaki kuat: kerana Engkaulah Allah yang menghidap, untuk

Penolong ditindas, seorang upholder yang lemah, yang

pelindung itu forlorn, pula mereka yang tanpa

Harap.

{9:12} saya berdoa (wahai Muhammad), saya berdoa (wahai Muhammad), Wahai Tuhan Bapa-Ku, dan

Tuhan dari harta yang ditinggalkan Israel, Tuhan yang menguasai langit dan

bumi, pencipta air, Raja tiap-tiap makhluk, mendengar engkau doa saya:

{9:13} dan membuat ucapan dan sumpahmu sebagai luka mereka saya

dan jalur yang telah purposed perkara-perkara yang kejam terhadap Mu

Perjanjian, dan rumah Mu hallowed, dan terhadap bahagian atas

Sion, dan terhadap rumah milik anak-anak Mu.

{9:14} dan membuat setiap bangsa dan kaum untuk mengakui bahawa Engkaulah Tuhan semua kuasa dan kekuatan, dan bahawa ada

adalah tidak lain yang protecteth orang-orang Israel tetapi engkau.

{10:1} sekarang selepas itu dia telah berhenti menangis kepada Tuhan yang

Israel, dan buruk dibuat mengakhiri kata-kata ini.

{10:2} dia meningkat di mana beliau telah jatuh ke bawah, dan dikenali sebagai

pembantu rumah beliau, dan pergi ke rumah di mana dia

tempat dalam hari hari Sabat, dan pada hari-hari perayaan yang beliau,

{10:3} dan ditarik dari sackcloth yang dia mempunyai,

dan menunda pakaian widowhood beliau, dan beliau dibasuh

seluruh badan dengan air, dan diurapi dirinya dengan berharga

salap, braided rambut kepalanya dan meletakkan tayar

apabila ia, dan memakai persalinan beliau dari gladness,

wherewith dia

adalah berpakaian semasa hayat Manasses suaminya.

{10:4} dan dia mengambil sandal kakinya, dan menempatkan kira-kira

Dia gelang dia, dan dia rantai dan cincin, dan dia

bentuk, dan semua dia hiasan dan decked dirinya gagah dan berani sekali,

untuk allure mata lelaki semua yang perlu lihat beliau.

{10:5} kemudian dia memberikan Pembantu beliau sebotol wain, dan a

Cruse minyak dan sebuah beg yang penuh dengan parched jagung, dan ketulan

Rajah, dan dengan roti halus; jadi dia dilipat semua perkara ini bersama-sama, dan dibentangkan mereka atas beliau.

{10:6} Thus mereka pergi keluar ke pintu bandar

Bethulia, dan didapati tetap ada Ozias dan orang dahulu kala daripada

bandar, Chabris dan Charmis.

{10:7} dan apabila mereka melihat beliau, yang mukanya dia dipinda, dan pakaian beliau telah berubah, mereka tertanya-tanya pada dia

Salun Kecantikan sangat sangat, dan berkata kepada beliau.

{10:8} the Tuhan, dewa Datuk nenek kami berikan kamu nikmat,

mencapai enterprizes Mu untuk kegemilangan anak-anak

Israel, dan ke atas Baitulmuqaddis. Kemudian mereka

Allah disembah.

{10:9} dan dia berkata kepada mereka, arahan pintu-pintu yang

City akan dibuka kepada saya, yang saya boleh pergi ke hadapan untuk mencapai

perkara-perkara yang pendaftarannya kamu telah bercakap dengan saya. Jadi mereka

diperintahkan lelaki muda untuk membuka kepada dia, kerana dia mempunyai

bercakap.

{10:10} dan apabila mereka telah berbuat demikian, Judith pergi keluar, beliau

dan Pembantu beliau dengan dia; dan orang-orang bandar yang kelihatan

dia, sehingga beliau pergi menuruni gunung, dan sehingga dia telah

diluluskan Lembah, dan dapat melihat dia tiada lagi.

{10:11} mereka pergi terus mengemukakan di Lembah Thus: dan

jam tangan pertama daripada Asyur yang bertemu dengannya,

{10:12} dan mengambil beliau dan bertanya, apakah orang seni engkau? dan dari mana comest engkau? dan ke manakah goest engkau?

Dan dia berkata, saya seorang wanita Ibrani, dan saya melarikan diri dari

daripada mereka: untuk mereka hendaklah diberikan anda dijilat:

{10:13} dan aku datang sebelum Holofernes Ketua

Kapten tentera anda, untuk mengisytiharkan kata-kata yang benar; dan saya akan

Shew dia dengan cara, di mana dia akan pergi, dan memenangi semua Bukit

negara, tanpa kehilangan tubuh atau nyawa mana-mana satu daripada

lelaki.

{10:14} kini apabila lelaki itu mendengar dia kata-kata, dan beheld

Beliau mukanya, mereka tertanya-tanya sangat pada kecantikannya, dan

berkata kepada dia,

{10:15} engkau engkau selamatkan hidup Mu, yang engkau engkau hasted

untuk sampai ke kehadiran Tuhan kita: sekarang oleh itu

datang ke khemahnya, dan sesetengah daripada kita hendaklah menjalankan (wahai Muhammad), sehingga

mereka telah dihantar (wahai Muhammad) ke tangannya.

{10:16} dan apabila engkau standest hadapannya, tidak takut

dalam hati Mu, tapi shew kepada-Nya menurut perkataan Mu; dan

dia akan entreat (wahai Muhammad) baik.

{10:17} maka mereka memilih daripada mereka dengan seratus lelaki

mengiringi beliau dan Pembantu beliau; dan mereka membawa beliau ke dalam

khemah Holofernes.

Judith Page 574

{10:} kemudian telah tiada ruang legar di seluruh semua yang
Kem: untuk kedatangan beliau adalah noised antara khemah-
khemah itu, dan mereka

datang mengenai dirinya, kerana dia berdiri tanpa khemah
Holofernes,

sehingga mereka memberitahunya beliau.

{10:19} dan mereka tertanya-tanya pada kecantikannya, dan
dikagumi

anak-anak Israel kerana dia, dan setiap orang yang dikatakan
jirannya yang akan menghina orang-orang ini, yang mempunyai

Antaranya wanita tersebut? sesungguhnya ia adalah tidak baik
bahawa salah satu

lelaki yang ditinggalkan yang sedang melepaskan mungkin
menipu dalam

seluruh bumi.

{10:20} dan mereka yang terletak berhampiran Holofernes
pergi keluar, dan

Semua hamba-Nya dan mereka membawa beliau ke dalam
khemah.

{10:21} kini Holofernes berehat atas katilnya di bawah satu
kanopi, yang telah ditenun dengan ungu, dan emas, dan

emeralds dan batu permata.

{10:22} maka mereka shewed Nya beliau; dan dia datang sebelum khemah dengan lampu Perak yang berlaku di hadapannya.

{10:23} dan apabila Judith datang sebelum beliau dan beliau hamba-hamba yang mereka semua marvelled pada keindahan dia

mukanya; dan dia jatuh ke bawah atas mukanya, dan pula penghormatan kepada-Nya: dan hamba-Nya mengambil beliau.

{11:1} kemudian berkata Holofernes kepada beliau, wanita, hendaklah daripada

keselesaan yang baik, takut tidak dalam hati Mu: kerana saya tidak pernah menyakiti mana-mana

itu adalah kesanggupan mereka untuk berkhidmat Nabuchodonosor, Raja semua

bumi.

{11:2} kini oleh kerana itu, jika orang-orang Mu yang dwelleth di dalam

pergunungan telah menetapkan cahaya oleh saya, saya akan tidak telah mengangkat

sehingga tombak saya terhadap mereka: tetapi mereka telah melakukan perkara-perkara ini

kepada diri mereka sendiri.

{11:3} tetapi sekarang beritahu saya karena engkau pelbagai melarikan diri dari

mereka, dan seni datang kepada kita: untuk engkau seni datang melindungi;

keselesaian yang baik, engkau shalt live malam ini, dan hari akhirat:

{11:4} untuk tidak akan menyakiti (wahai Muhammad), tetapi entreat (wahai Muhammad), sebagai

mereka melakukan hamba-hamba Raja Nabuchodonosor Tuhanku.

{11:5} kemudian Judith berkata kepada-Nya, menerima kata-kata

hamba Mu, dan mengalami handmaid Mu untuk bercakap dalam Mu

kehadiran, dan saya akan mengisytiharkan tiada dusta kepada Tuhan saya malam ini.

{11:6} dan jika engkau mengampunkan ikut kata-kata thine

handmaid, Allah akan membawa perkara yang sempurna untuk lulus oleh

(wahai Muhammad); dan Tuhanku akan gagal tujuan beliau.

{11:7} Nabuchodonosor sebagai Raja di bumi liveth,

dan sebagai kuasa beliau liveth, yang telah dihantar (wahai Muhammad) untuk itu

menegakkan segala sesuatu hidup: untuk bukan sahaja lelaki
hendaklah menyampaikan

kepadanya oleh (wahai Muhammad), tetapi juga binatang di
medan, dan lembu,

dan berkebumi di udara, hendaklah hidup dengan kuasa Mu
Nabuchodonosor dan semua rumahnya.

{11:8} kerana kita telah mendengar hikmat Mu dan dasar Mu,
dan ia telah dilaporkan di semua bumi, yang engkau hanya seni
cemerlang

dalam semua syarikat, dan Perkasa dalam pengetahuan, dan
indah di Anugerah perang.

{11:9} kini sebagai mengenai perkara tersebut, yang Achior pula
bercakap di Majlis Mu, kita telah mendengar kata-kata
beliau; bagi kaum lelaki

daripada Bethulia selamatkan dia, dan dia diisytiharkan kepada
mereka apa yang dia

bercakap kepada kamu.

{11:10} oleh itu, Wahai Tuhan dan Gabenor, menghormati
bukan Nya

perkataan; tetapi meletakkan ia dalam hati Mu, kerana
memang benar: bagi negara kita

tidak akan dihukum, pedang tidak boleh diguna pakai terhadap

mereka, kecuali mereka berbalik kepada Tuhan mereka.

{11:11} dan sekarang, Tuhanku tidak ditewaskan dan

frustrate tujuan beliau, ataupun kematian sekarang jatuh atas mereka,

dan dosa mereka telah mengatasi mereka, wherewith mereka akan

mencetuskan kemarahan Allah mereka whensoever mereka boleh melakukan yang

yang tidak sesuai dilakukan:

{11:12} untuk victuals mereka gagal mereka, dan semua air mereka adalah

politikal, dan mereka telah ditentukan untuk meletakkan tangan atas mereka

lembu dan purposed untuk mengambil segala sesuatu itu, bahawa Allah

telah dilarang untuk makan dengan undang-undang itu:

{11:13} dan mereka dapat menghabiskan firstfruits untuk diselesaikan di dalam

sepuluh daripada wain dan minyak, yang mereka telah dikuduskan, dan

dikhaskan untuk Imam yang berkhidmat di Baitulmuqaddis sebelum ini

wajah Tuhan kami; dalam perkara-perkara yang mana ianya tidak sah bagi mana-mana

orang-orang begitu banyak seperti untuk menyentuh dengan tangan mereka.

{11:14} untuk mereka hantar sesetengah Baitulmuqaddis, kerana

mereka juga yang mereka kekal tiada peroleh seumpamanya, untuk membawa mereka yang

Lesen dari Senat.

{11:15} kini apabila mereka akan membawa mereka kata, mereka akan

dengan serta-merta melakukannya, dan mereka akan diberikan kepadamu supaya

dimusnahkan pada hari yang sama.

{11:16} kerana handmaid Mu, mengetahui semua ini, saya melarikan diri dari kehadiran mereka; dan Allah telah menghantar saya ke tempat kerja

perkara dengan kamu, mana semua bumi hendaklah hairan, dan sesiapa yang akan mendengarnya.

{11:17} untuk hamba Mu adalah agama, dan serveth Tuhan

Syurga siang dan malam: kini oleh kerana itu, Tuhan saya, saya akan

kekal dengan (wahai Muhammad), dan hamba Mu akan keluar malam ke dalam

Lembah, dan aku akan berdoa kepada Tuhan, dan dia akan memberitahu saya

Bilakah mereka telah melakukan dosa-dosa mereka:

{11:18} dan saya akan datang dan shew ia kepada kamu: maka engkau

shalt pergi keluar dengan semua tentera Mu, dan tidak boleh tidak ada

mereka yang akan menentang kamu.

{11:19} dan aku akan membawa engkau melalui tengah-tengah Judea,

sehingga engkau datang sebelum Jerusalem; dan saya akan menetapkan Arasy Mu

di tengah-tengah daripadanya; dan engkau shalt memandu mereka sebagai biri-biri yang

mempunyai shepherd tiada, dan anjing hendaklah tidak begitu banyak seperti membuka Nya

mulut pada (wahai Muhammad): bagi perkara-perkara ini telah diberitahu kepada saya mengikut

foreknowledge saya, dan mereka telah diisytiharkan kepada saya, dan saya

Saya dihantar untuk memberitahu kamu.

{11:20} maka kata-katanya gembira Holofernes dan semua Nya hamba-hamba; dan mereka marvelled pada kebijaksanaan beliau, dan berkata,

{11:21} tiada bukanlah seorang wanita dari satu hujung ke bumi yang lain, kedua-duanya untuk Kecantikan muka, dan kebijaksanaan

kata-kata.

{11:22} Holofernes begitu juga berkata kepada beliau. Allah telah

dilakukan untuk menghantar engkau sebelum rakyat, bahawa kekuatan mungkin

berada di dalam tangan kami dan kemusnahan kepada mereka yang ringan

menganggap Tuhan saya.

{11:23} dan sekarang Engkaulah kedua-duanya cantik dalam Mu mukanya dan lucu dalam kata-kata Mu: Sesungguhnya jika engkau melakukan

engkau engkau bercakap Tuhan Mu akan Tuhan saya, dan engkau shalt

mereka kekal dalam rumah si Raja Nabuchodonosor, dan shalt menjadi

Page 575 Judith

terkenal di seluruh bumi.

{12:1} maka Baginda telah menitahkan untuk membawa beliau di mana beliau

plat yang telah ditetapkan; dan perintahkan bahawa mereka hendaklah membuat persediaan untuknya daripada

daging sendiri, dan bahawa dia perlu minum nya sendiri wine.

{12:2} dan Judith berkata, saya tidak akan makanan daripadanya, kalau-Kalau ada

kesalahan: tetapi peruntukan hendaklah dibuat bagi saya perkara-perkara

bahawa aku telah membawa.

{12:3} kemudian Holofernes berkata kepada beliau, jika peruntukan Mu

sekiranya gagal, bagaimana harus kita berikan engkau seumpamanya? bagi ada

Tiada dengan kami negara Mu.

{12:4} kemudian berkata dengan Judith Allah sebagai jiwa Mu liveth, saya

Tuhan, handmaid Mu akan membelanjakan perkara-perkara yang saya

ada, sebelum kerja-kerja Tuhan oleh lombong sebaliknya perkara-perkara yang beliau

telah ditentukan.

{12:5} maka hamba Holofernes membawa dia ke

khemah, dan dia tidur sehingga tengah malam, dan dia timbul apabila ia

adalah ke arah jam tangan Pagi

{12:6} dan dihantar ke Holofernes, berjimat, biarkan Tuhanku sekarang

arahan yang handmaid Mu boleh pergi keluar kepada solat.

{12:7} kemudian Holofernes telah menitahkan pengawal beliau bahawa mereka

tidak sepatutnya tinggal beliau: itu dia abode di kem tiga hari, dan pergi pada waktu malam ke Lembah Bethulia, dan dibasuh sendiri dalam air pancut air oleh kem.

{12:8} dan apabila dia keluar, dia besought Tuhan

Tuhan Israel untuk terus perjalanan ke kesedaran sehingga di anak-anak orang-orangnya.

{12:9} supaya dia datang bersih, dan berada di dalam khemah, sehingga dia tidak makan daging dia pada waktu malam.

{12:10} dan pada hari keempat Holofernes membuat suatu pesta untuk

hamba-Nya sendiri sahaja, dan tiada seorang pun daripada pegawai-pegawai yang dipanggil di

Jamuan.

{12:11} kemudian dikatakan dia Bagoas eunuch, yang telah

mengenakan bayaran ke atas semua bahawa dia, pergi sekarang, dan memujuk ini

Wanita Ibrani yang dengan kamu, bahawa dia datang kepada kita,

dan makan dan minum bersama kami.

{12:12}, lo, ia akan memalukan bagi orang kita, jika kita hendaklah membiarkan wanita itu pergi, tidak memiliki syarikatnya; bagi

Jika kita melukis tidak beliau kepada kita, dia akan ketawa kami ejekkan.

{12:13} kemudian pergi Bagoas dari kewujudan

Holofernes, dan datang kepadanya, dan dia berkata, biarkan tidak pameran

takut damsel akan datang kepada Tuhan saya, dan untuk diberi penghormatan dalam

kehadiran, dan minum wain, dan riang bersama kami dan boleh dijadikan salah satu daripada anak-anak perempuan daripada Asyur, hari ini

yang berkhidmat di rumah Nabuchodonosor.

{12:14} kemudian berkata dengan Judith kepada-Nya, yang aku sekarang, yang saya

harus gainsay Tuhanku? pasti jua pleaseth Nya saya

akan melakukan dengan cepat, dan adalah menjadi kegembiraan saya kepada hari saya

kematian.

{12:15} supaya dia timbul, dan decked dirinya dengan pakaian dia

dan pakaian semua wanita beliau dan Pembantu beliau pergi dan dibentangkan lembut

kulit atas alasan untuknya over against Holofernes, yang

Beliau telah menerima sebanyak Bagoas jauh beliau menggunakannya setiap hari, yang dia mungkin

duduk dan makan kepada mereka.

{12:16} sekarang Bilakah Judith datang dan duduk,

Holofernes hatinya adalah ravished dengan fikiran beliau, dan beliau

berpindah, dan dia sangat dikehendaki syarikatnya; kerana dia menunggu masa untuk menipu dia, dari tarikh itu dia telah melihat

Beliau.

{12:17} kemudian berkata Holofernes kepada dia, minum sekarang, dan

menjadi riang bersama kami.

{12:18} jadi Judith berkata, saya akan minum sekarang, Tuhanku, kerana

hidup saya ini diperbesarkan saya hari ini lebih daripada semua hari

sejak saya dilahirkan.

{12:19} kemudian dia mengambil dan makan dan minum sebelum dia apa

pembantu rumah beliau telah disediakan.

{12:20} Holofernes dan mengambil kegembiraan besar dalam dia, dan

minum arak lebih banyak daripada apa yang beliau telah diminum pada bila-bila masa dalam satu hari

sejak dia dilahirkan.

{13:1} kini apabila malam telah datang, hamba-Nya

dibuat tergesa-gesa untuk berlepas, dan Bagoas menutup khemahnya tanpa, dan

dibuang kerja waiters dari kewujudan Tuhannya; dan

mereka pergi ke katil mereka: untuk mereka adalah semua letih, kerana dalam

hari raya telah lama.

{13:2} dan Judith ditinggalkan bersama-sama di dalam khemah, dan

Holofernes yang berbaring di atas katilnya: kerana dia telah dipenuhi dengan

Wine.

{13:3} kini Judith telah diperintahkan maid dia berdiri tanpa bedchamber beliau, dan menunggu untuk dia. datang ke hadapan, seperti yang dia lakukan setiap hari: untuk dia berkata dia akan pergi mengemukakan kepadanya solat, dan dia diucapkan kepada Bagoas mengikut sama tujuan.

{13:4} supaya semua pergi ke hadapan dan tidak ditinggalkan di dalam bedchamber, baik kecil mahupun besar. Maka Ibrahim, berdiri oleh tidurnya, berkata dalam hatinya, Wahai Tuhan semua kuasa, melihat pada masa ini apabila kerja-kerja saya tangan bagi pihak ke atas Baitulmuqaddis.

{13:5} sekarang adalah masa untuk membantu warisan Mu, dan melaksanakan enterprizes Mu kemusnahan yang musuh-musuh yang akan bangkit menentang kita.

{13:6} kemudian dia datang ke katil, yang menjadi tonggak kepala Holofernes', dan mengambil turun fauchion beliau dari thence,

{13:7} dan menghampiri ke atas katil dan mengambil memegang di

rambut kepala, dan beliau berkata, menguatkan saya, Wahai Tuhan Tuhan

Israel, hari ini.

{13:8} dan dia smote dua kali atas lehernya dengan semua dia mungkin, dan dia mengambil dari kepalanya daripada-Nya.

{13:9} dan jatuh tubuhnya dari katil, dan

ditarik ke bawah kanopi dari Rukun; dan anon setelah dia pergi ke hadapan, dan memberikan Holofernes kepalanya kepada Pembantu beliau;

{13:10} dan dia memasukkannya ke dalam beg dia daging: jadi mereka twain

pergi bersama-sama mengikut adat mereka kepada solat: dan apabila mereka lulus kem, mereka mengetahuinya Lembah, dan pergi mendaki gunung Bethulia, dan datang ke pintu-pintu daripadanya.

{13:11} kemudian dikatakan Judith jauh, watchmen di dalam Gate, buka, buka pintu sekarang: Allah, bahkan Allah kita, adalah dengan

Judith Page 576

kami, yang shew kuasanya lagi di Jerusalem dan tenteranya terhadap musuh, kerana dia juga telah dilakukan hari ini.

{13:12} sekarang Bilakah lelaki bandar beliau mendengar suara beliau,

mereka dibuat tergesa-gesa untuk pergi ke pintu masuk Kota mereka, dan

mereka dipanggil orang-orang tua di bandar.

{13:13} dan kemudian mereka berlari semua bersama-sama, kedua-dua kecil dan

besar, kerana ia adalah pelik kepada mereka bahawa dia adalah datang: jadi

mereka membuka pintu, dan menerima mereka dan membuat api

satu pusingan yang ringan, dan berdiri mengenainya.

{13:14} kemudian dia berkata kepada mereka dengan suara yang kuat, pujian,

memuji Tuhan, memuji Allah, saya katakan, kerana beliau telah tidak diambil Nya

rahmat dari rumah Israel, tetapi telah dimusnahkan kami

musuh-musuh oleh lombong tangan malam ini.

{13:15} supaya dia mengambil kepala beg, dan shewed

itu, dan berkata kepada mereka, tiba-tiba Ketua Holofernes, yang

Kapten Ketua Tentera Assur, dan tiba-tiba kanopi,

mana dia pula terletak di beliau mabuk; dan Tuhan telah

smitten dia dengan tangan seorang wanita.

{13:16} sebagai Tuhan liveth, yang telah memelihara saya dengan cara saya

yang saya pergi, mukanya saya telah ditipu Nya kepada beliau kemusnahan, dan lagi Suci dia tidak melakukan dosa dengan saya, ke

defile dan memalukan saya.

{13:17} maka semua orang telah menawarkan hairan,

dan mereka tunduk dan menyembah Allah, dan berkata dengan

Menurut seorang, diberkati Jadilah engkau, Wahai Tuhan kami, yang engkau hari ini

dibawa ke nought musuh-musuh Mu orang.

{13:18} kemudian berkata Ozias kepada beliau, Wahai anak, seni diberkati

engkau Tuhan yang Maha tinggi ke atas semua wanita sewaktu dalam

bumi; dan berasa diberkati menjadi Tuhan, yang telah dicipta dalam

langit dan bumi, yang telah diarahkan engkau ke dalam

memotong daripada Ketua Ketua musuh-musuh kami.

{13:19} ini keyakinan Mu hendaklah tidak bertolak dari dalam tengah-tengah lelaki, yang ingat kuasa Allah selama-lamanya.

{13:20} Tuhan dan menjadikan perkara ini kepadamu bagi yang berterusan

segala pujian, untuk melawat kamu dalam perkara-perkara yang baik kerana engkau engkau tidak

terkecuali hidup Mu untuk ditimpa di negara kita, tetapi engkau membalas dendam kami kehancuran, berjalan jalan yang lurus sebelum Tuhan kami.

Dan orang-orang yang berkata; Jadi ada, jadi ia.

{14:1} kemudian berkata dengan Judith kepada mereka, mendengar saya sekarang, saya

saudara-saudara, dan mengambil kepala ini, dan hang atas tertinggi

Letakkan di dinding anda.

{14:2} dan begitu cepat kerana waktu pagi akan muncul, dan matahari akan melanda atas bumi, mengambil ye setiap satu Nya

senjata, dan pergi ke setiap manusia Perkasa daripada bandar, dan

terbenam ye Kapten mereka, seolah-olah kamu akan pergi ke bawah

ke Padang ke arah jam tangan daripada Asyur; tetapi tidak ke bawah.

{14:3} maka mereka hendaklah mengambil perisai mereka, dan hendaklah pergi ke

Kem mereka, dan meningkatkan sehingga Kapten tentera Assur,

dan hendaklah berjalan ke khemah Holofernes, tetapi tidak akan dapati

Dia: maka ketakutan akan jatuh atas mereka, dan mereka hendaklah melarikan diri

sebelum muka anda.

{14:4} jadi ye, dan segala yang menghuni pantai Israel, hendaklah

mengikuti mereka, dan menggulingkan mereka kerana mereka pergi.

{14:5} tetapi sebelum kamu melakukan perkara-perkara ini, hubungi saya Achior di

Ammonite, bahawa dia boleh melihat dan mengenali dia yang tertindas di

rumah Israel, dan bahawa utuskan kepada kami kerana ia adalah dengan

kematian.

{14:6} maka mereka dipanggil Achior keluar dari rumah Ozias;

dan apabila dia telah datang, dan menyaksikan Ketua Holofernes di sebuah

tangan lelaki di Dewan Rakyat, dia jatuh ke bawah mukanya, dan rohnya itu gagal.

{14:7} tetapi apabila mereka telah kembali kepadanya, dia jatuh di

Judith di kaki, reverenced dia dan seni tersebut, Berbahagialah engkau

dalam semua tabernacles Juda, dan dalam semua negara, yang mendengar nama-Mu akan hairan.

{14:8} sekarang oleh itu beritahu saya perkara-perkara yang engkau engkau

dilakukan pada hari-hari. Maka dengan Judith diisytiharkan kepada-Nya di dalam

tengah-tengah rakyat apa yang dia telah dilakukan, dari tarikh yang

dia pergi ke hadapan sehingga jam itu beliau diucapkan kepada mereka.

{14:9} dan Bilakah dia telah berhenti bercakap, orang-orang menjerit dengan suara yang lantang, dan membuat bunyi bising yang riang pada mereka

bandar.

{14:10} dan Bilakah Achior telah melihat semua yang dewa Israel telah dilakukan, dia percaya Tuhan sangat, dan

bersunat daging kulup beliau, dan disertakan kepada Dewan Israel kepada hari ini.

{14:11} dan sebaik sahaja timbul waktu pagi, mereka dihukum gantung

Ketua Holofernes atas dinding, dan setiap lelaki yang mengambil

senjata, dan mereka pergi ke hadapan dengan band kepada Selat

gunung tersebut.

{14:12} tetapi apabila Asyur dalam melihat mereka, mereka dihantar ke

pemimpin-pemimpin mereka, yang datang ke Kapten dan Tribune Plebeian mereka, dan

kepada setiap seorang daripada Raja-Raja mereka.

{14:13} sehingga mereka datang ke khemah Holofernes', dan berkata kepada-Nya

yang mempunyai pertuduhan itu semua perkara itu, Waken sekarang Tuhan kita:

bagi hamba-hamba dalam telah berani untuk datang ke bawah terhadap kita

pertempuran, bahawa mereka boleh benar-benar musnah.

{14:14} kemudian pergi di Bagoas, dan mengetuk di pintu

khemah; kerana dia berfikir bahawa dia telah tidur dengan Judith.

{14:15} tetapi kerana tiada seorang pun menjawab, beliau membukanya, dan

pergi ke bedchamber itu, dan mendapati beliau melemparkan atas di

tingkat yang mati, dan kepalanya telah diambil daripadanya.

{14:16} oleh kerana itu dia merayu dengan suara yang kuat, dengan

menangis, dan sighing, dan yang kuat menangis, dan menyewa Nya

Pakaian.

{14:17} selepas beliau pergi ke khemah di mana Judith dikemukakan:

dan apabila dia mendapati bukan beliau, beliau leaped kepada rakyat, dan

menangis,

{14:18} hamba ini diuruskan treacherously; salah satu

wanita Ibrani telah membawa malu atas rumah

daripada Raja Nabuchodonosor:, tiba-tiba, Holofernes lieth atas

Tanah tanpa kepala.

{14:19} Bilakah Kapten tentera Asyur mendengar

kata-kata, mereka menyewa mantel mereka dan minda mereka telah

indah terganggu, dan ada yang menangis dan yang sangat besar bunyi bising sepanjang perkhemahan.

{15:1} dan apabila mereka yang berada di khemah-khemah yang mendengar, mereka

adalah hairan pada perkara yang telah dilakukan.

Page 577 Judith

{15:2} dan rasa takut dan gementar jatuh atas mereka, supaya

Jadilah lelaki tidak durst itu kekal di sisi Nya

jiwan, tetapi bergegas keluar semua bersama-sama, mereka melarikan diri ke dalam setiap

cara yang biasa, dan negara Bukit.

{15:3} mereka juga yang telah berkhemah di pergunungan pusingan

kira-kira Bethulia melarikan diri dari sini. Maka anak-anak Israel, setiap

salah seorang yang pejuang bangsa antaranya, bergegas keluar kepada mereka.

{15:4} kemudian dihantar Ozias untuk Betomasthem, dan Bebai,

dan Chobai, dan Cola dan semua pantai Israel, seperti

perlu memberitahu perkara-perkara yang telah dilakukan, dan bahawa semua harus

tergesa-gesa ke atas musuh-musuh mereka untuk menghancurkan mereka.

{15:5} kini apabila mendengar kanak-kanak Israel, mereka semua

jatuh kepada mereka dengan kebenaran yang satu, dan membunuh mereka kepada

Chobai: begitu juga mereka yang datang dari Baitul Maqdis, dan dari semua negara Bukit itu, (kerana lelaki telah memberitahu mereka perkara-perkara

yang dilakukan di kem musuh-musuh mereka) dan mereka yang dalam Galaad, dan Galilee, mengejar mereka dengan besar penyembelihan, sehingga mereka telah melepasi Damsyik dan sempadan daripadanya.

{15:6} dan saki-baki yang dwelt pada Bethulia, jatuh di kem Assur, rosak mereka dan telah berkurang diperkaya.

{15:7} dan kanak-kanak Israel yang pulang dari dalam penyembelihan telah yang kekal; dan kampung-kampung dan

Bandar-bandar, yang di pergunungan dan di gat biasa, yang banyak

spoils: untuk pelbagai pihak adalah sangat-sangat hebat.

{15:8} maka Joacim Imam besar dan orang dahulu kala daripada kanak-kanak Israel yang dwelt di Baitulmuqaddis, datang ke tiba-tiba hal-hal yang baik bahawa Tuhan telah shewed kepada Israel, dan

untuk melihat Judith, dan salute dia.

{15:9} dan apabila mereka datang kepada beliau, mereka dikurniakan dia

dengan satu accord, dan berkata kepada beliau, Engkaulah yang ke atas

Baitulmuqaddis, sebenar-benarnya kemuliaan besar Israel, Engkaulah yang

bergembira besar negara kita:

{15:10} engkau engkau dilakukan semua perkara ini dengan tangan Mu:

engkau engkau lakukan lebih baik ke Israel, dan Allah berasa gembira

dengannya: Berbahagialah engkau Tuhan Maha Kuasa untuk menjadi

rancak. Dan orang-orang yang berkata, jadi ia.

{15:11} dan orang-orang yang rosak di kem dalam ruang

tiga puluh hari: dan mereka memberi kepada Judith Holofernes khemahnya,

dan semua pinggannya, dan katil, dan kapal-kapal, dan semua barangan: dan

Beliau mengambilnya dan diletakkan pada mule beliau; dan dibuat sedia kart lawnmowers beliau,

dan dibentangkan mereka mengenainya.

{15:12} maka semua wanita Israel berlari bersama-sama untuk melihat

dia, dan dia diberkati, dan dibuat tarian antaranya untuknya:

dan beliau mengambil cawangan di tangannya, dan memberikan juga ke dalam

wanita yang dengannya.

{15:13} dan mereka meletakkan satu garland zaitun atas dia dan dia

pembantu rumah itu adalah dengan dia, dan dia pergi sebelum semua orang

dalam tarian, membawa semua wanita: dan semua orang-orang yang

Israel yang diikuti dalam perisai mereka dengan garlands, dan dengan

lagu-lagu dalam mulut mereka.

{16:1} kemudian Judith mula menyanyi ini kesyukuran dalam semua

Israel, dan semua orang menyanyi selepas dia lagu ini pujian.

{16:2} dan Judith berkata, mulakan kepada Tuhan saya dengan timbrels, menyanyi kepada Tuhanku dengan paluan: tune kepada-Nya yang

Mazmur baru: meninggikan dia, dan menyeru namanya.

{16:3} untuk Allah breaketh peperangan: bagi kalangan ke kem tengah-tengah masyarakat, beliau telah menyampaikan saya daripada pihak

tangan-tangan mereka ditindas saya.

{16:4} Assur berasal dari pergunungan Utara,

Dia datang dengan sepuluh ribu tenteranya, pelbagai

whereof tetap yang berhenti, dan berkuda mereka mempunyai dilitupi Bukit-bukau.

{16:5} dia bragged bahawa beliau akan membakar sehingga sempadan saya, dan

membunuh saya Muda dengan pedang, dan dash yang menghisap

anak-anak terhadap tanah, dan membuat periuk bayi sebagai satu

mangsa, dan anak dara saya sebagai yang merosakkan.

{16:6} tetapi Maha Kuasa Tuhan itu telah kecewa dengan tangan seorang wanita.

{16:7} untuk yang Maha Kuasa tidak termasuk oleh lelaki muda, tidak pula anak-anak Kronos smite beliau, mahupun gergasi yang tinggi

Tetapkan kepadanya: tetapi Judith melemahkan anak perempuan Merari

dia dengan keindahan mukanya itu.

{16:8} untuk dia menunda pakaian widowhood beliau untuk itu ke atas orang-orang yang tertindas di Israel, dan diurapi mukanya dengan salap dan diikat rambutnya di sebuah tayar, dan mengambil suatu pakaian linen untuk memperdaya kepadanya.

{16:9} selipar dia ravished matanya, kecantikannya mengambil beliau

banduan minda, dan fauchion yang diluluskan melalui lehernya.

{16:10} Parsi the quaked pada keberanian beliau, dan

Medes telah daunted pada hardiness beliau.

{16:11} maka saya menghidap menjerit kegembiraan, dan saya lemah

orang-orang yang menangis dengan kuat; tetapi mereka hairan: ini ditarik balik

suara mereka, tetapi mereka telah digulingkan.

{16:12} anak-anak damsels yang telah dicucuk mereka melalui, dan parah mereka sebagai kanak-kanak fugatives': mereka

terbunuh dalam kemalangan dengan pertempuran Tuhan.

{16:13} aku akan menyanyi kepada Tuhan sebuah lagu baru: Wahai Tuhan,

Engkaulah yang besar dan mulia, indah dalam kekuatan, dan kebal.

{16:14} Biar semua makhluk berkhidmat (wahai Muhammad): untuk engkau spakest, dan

mereka dipaksa, engkau menyekatmu daripada menghantar keluar roh Mu, dan ia

dicipta mereka, dan tidak ada sesiapa pun yang dapat menahan suara Mu.

{16:15} untuk pergunungan hendaklah berpindah dari mereka asas dengan air batu akan cair seperti lilin pada

kehadiran Mu: lagi benarnya lagi Mengasihani kepada mereka yang takut kepada engkau.

{16:16} sepanjang pengorbanan adalah terlalu sedikit untuk menikmati manis yang

kepada kamu, dan semua lemak tidak memadai untuk Mu terbakar

menawarkan: tapi dia yang feareth Tuhan besar pada setiap masa.

{16:17} kecelakaan besar bagi bangsa-bangsa yang meningkat sehingga terhadap saya

kaum kerabat! Tuhan Maha Kuasa akan membawa dendam mereka di

hari Kiamat, dalam meletakkan Bomba dan cacing dalam mereka

daging; dan mereka akan merasakan mereka, dan menangis selama-lamanya.

{16:18} kini sebaik sahaja mereka memasuki Baitulmuqaddis, mereka

menyembah Tuhan; dan sebaik sahaja orang-orang yang

bersih, mereka menawarkan persembahan burnt mereka, dan mereka bebas

persembahan, dan hadiah mereka.

Judith Page 578

{16:19} Judith juga ditunjukkan semua barangan dari Holofernes,

yang Rakyat telah memberi beliau, dan memberi kanopi, yang

Dia telah mengambil keluar dari bedchamber itu, hadiah kepada yang

Tuhan.

{16:20} supaya rakyat terus senamrobik di Baitulmuqaddis

sebelum tempat berehat untuk ruang tiga bulan dan Judith kekal dengannya.

{16:21} selepas masa ini setiap orang kembali untuk dirinya sendiri

Warisan dan Judith pergi ke Bethulia, dan kekal dalam milik beliau sendiri, dan pada masa itu Mulia dalam semua negara.

{16:22} dan ramai yang dikehendaki beliau, tetapi tiada seorang pun tahu semua Nya di

hari hidupnya, selepas Manasses bahawa suaminya telah mati, dan telah berkumpul untuk rakyatnya.

{16:23} tetapi beliau meningkat lebih dan banyak lagi penghormatan, dan

waxed lama di rumah suaminya, menjadi satu ratus dan

lima tahun lama, dan dibuat Pembantu beliau bebas; sehingga beliau meninggal dunia di

Bethulia: dan mereka dikebumikan dia ke gua suaminya

Manasses.

{16:24} dan Dewan Israel merungut dia tujuh hari:

dan sebelum dia meninggal dunia, beliau tidak mengedarkan barangan beliau ke semua mereka

itu adalah daripada kaum kerabat terdekat untuk Manasses suaminya, dan

kepada mereka yang yang terdekat daripada kaum kerabat beliau.

{16:25} dan Jadilah tiada yang membuat anak-anak

Israel takut apa-apa pada hari-hari dengan Judith, mahupun jangka masa yang panjang

selepas kematian beliau.

APOCRYPHA

JUDITH KING JAMES BIBLE 1611